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PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 17.12.2017 în cadrul ședinței ordinare a Consiliului local Dolhești, care
are loc în sala de ședințe a Primăriei, ora 1400.

Prin Dispoziția primarului nr. 272 din 11.12.2017, au fost convocați un număr de 13
consilieri în funcție, cu invitația secretarului comunei nr. 6034 din 12.12.2017.

Secretarul comunei, dna. Rotaru Nina, face prezența nominală a consilierilor locali și
constată că din 13 consilieri în funcție, sunt prezenți 13 consilieri.

Dna. secretar Rotaru Nina anunță că este asigurat cvorumul, ședința este legal constituită,
lucrările ședinței pot începe.

Președintele de ședință, dl. consilier Corduneanu Toader-Cristian, declară deschise
lucrările ședinței și dă cuvântul dlui. Primar, Cristinel-Neculai Bărculescu pentru a prezenta
proiectul ordinei de zi:

1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal încheiat în ședința ordinară a
Consiliului local din data de 26 octombrie 2017 și și a procesului verbal din data de 29
noiembrie 2017.

Prezintă: Rotaru Nina – secretar comună
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local pe anul 2017.

Inițiator: Cristinel-Neculai Bărculescu – primar
3. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 5 la HCL nr 52 din

22.06.2017 privind stabilirea pentru anul 2018 a nivelurilor valorilor impozabile,
impozitele și taxele locale, și alte taxe asimilate acestora, precum și amenzile aplicabile.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării acordului Consiliului local al

comunei Preutești, pentru utilizarea instalației de transport apă potabilă a comunei
Preutești, de la limita comunei Preutești cu municipiul Fălticeni până la limita comunei
Preutești cu comuna Dolhești, în vederea alimentării cu apă potabilă a comunei Dolhești
din resursele de apă potabilă ale municipiului Fălticeni.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării avizului de principiu pentru

furnizarea apei potabile, din resursele municipiului Fălticeni, de la ACET Suceava, în
vederea finalizării proiectului ”Alimentare cu apă în sistem centralizat în comuna Dolhești,
județul Suceava” finanțat prin MDRAP FE – Programul Național de Dezvoltare Locală.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
6. Proiect de hotărâre privind primirea de către Primăria comunei Dolhești cu

titlu gratuit al autoturismului ”Dacia Logan” de la ANIF Moldova Nord, Unitatea de
Administrare Suceava și transmiterea către Școala Gimnazială ”Hatmanul Șendrea”
Dolhești
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Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
7. Proeict de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al

comunei Dolhești, județul Suceava a unei suprafețe de teren la locul numit ”La Moară”
Dolheștii Mari.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii pe cheltuieli și scăderii din

patrimoniul comunei Dolhești a investițiilor sistate și care nu au posibilitatea continuării.
Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar

9. Proiect de hotărâre privind înființarea Grupului folcloric ”Datina”, al comunei
Dolhești, județul Suceava.

Inițiator: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
10. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile

ianuarie, februarie și martie 2018
Inițiator: Corduneanu Toader-Cristian – consilier

11. Prezentarea raportului de audit financiar nr. 5425 din 31.10.2017 și Decizia nr.
42 din 16.11.2017 a Curții de Conturi, Camera de Conturi Suceava.

Prezintă: Cristinel Neculai Bărculescu – primar
12. Prezentarea rapoartelor de activitate al consilierilor locali

Prezintă: consilieri locali
13. Probleme diverse

Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”. Cvorumul fiind
asigurat, ordinea de zi este aprobată, iar lucrările ședinței pot continua.

Dna. secretar prezintă punctul unu al ordinii de zi: Supunerea spre aprobare a
procesului verbal încheiat în ședința ordinară a Consiliului local din data de 26 octombrie 2017
și și a procesului verbal din data de 29 noiembrie 2017.

Discuții nu sunt. Se supune la vot procesul verbal încheiat în ședința ordinară a
Consiliului local din data de 26 octombrie 2017, se aprobă cu 13 voturi ,,pentru”. Procesul
verbal din data de 29 noiembrie 2017 se supune la vot și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
doi al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local pe anul
2017.

Discuții:
D-na. consilier, Ilie Maria menționează că documentele pentru ședință trebuie întocmite

corect și complet și puse la dispoziția consilierilor la timp. Nu s-a pus la dispoziția consilierilor
expunerea de motive la timp, precizând că orice proiect de hotărâre trebuie însoțit de raport și
expunere.

Dl. consilier Corduneanu Toader-Cristian întreabă dacă avizul este necesar înainte de
ședință.

D-na secretar, Rotaru Nina răspunde că un proiect de hotărâre trebuie să aibă avizul
compartimentului de resort și avizul comisiei de specialitate. Dna secretar precizează că proiectul
de hotărâre a fost modificat cu o zi înaintea ședinței, documentele au fost puse la dispoziția
consilierilor mai puțin expunerea de motive care s-a pus la dispoziție în ziua ședinței.

Discuții nu mai sunt la acest punct, se supune la vot Proiectul de hotărâre privind
aprobarea rectificării bugetului local pe anul 2017.

Se aprobă: - 7 voturi ,,pentru,,
5 voturi ,,împotrivă,,



1 vot ,,abțineri,, dl. consilier, Darabă Cătălin Gheorghe
Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul

trei al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 5 la HCL nr 52 din
22.06.2017 privind stabilirea pentru anul 2018 a nivelurilor valorilor impozabile, impozitele și
taxele locale, și alte taxe asimilate acestora, precum și amenzile aplicabile.

Discuții nu sunt la acest punct. Se supune la vot Proiectul de hotărâre privind modificarea
anexei nr. 5 la HCL nr 52 din 22.06.2017 privind stabilirea pentru anul 2018 a nivelurilor
valorilor impozabile, impozitele și taxele locale, și alte taxe asimilate acestora, precum și
amenzile aplicabile și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
patru al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării acordului Consiliului
local al comunei Preutești, pentru utilizarea instalației de transport apă potabilă a comunei
Preutești, de la limita comunei Preutești cu municipiul Fălticeni până la limita comunei
Preutești cu comuna Dolhești, în vederea alimentării cu apă potabilă a comunei Dolhești din
resursele de apă potabilă ale municipiului Fălticeni.

Discuții:
Dl. consilier Darabă Cătălin-Gheorghe precizează că, fiind implicat direct în vechiul

proiect, nu poate fi deacord deoarece consideră că vor fi costuri mult mai mari. Proiectul inițial a
fost făcut tot pe baza unor studii.

Dl. Consilier Chirap Neculai precizează că dacă Fălticeniul poate să ne dea apă să-i dea
drumul.

Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu amintește faptul că, în cadrul unei ședințe
anterioare, s-a aprobat proiectul de hotărâre de modificare a soliției tehnice, iar acum proiectul
merge mai departe. Conform studiului făcut debitul de apă a scăzut față de la începutul
proiectului. Nu se pot cheltui bani guvernamentali fără ca proiectul să fie sustenabil. Din banii
care trebuiau cheltuiți pe rezervor și altele, se va duce apă la mai mulți cetățeni.

Discuții nu mai sunt la acest punct se supune la vot Proiectul de hotărâre privind
aprobarea solicitării acordului Consiliului local al comunei Preutești, pentru utilizarea instalației
de transport apă potabilă a comunei Preutești, de la limita comunei Preutești cu municipiul
Fălticeni până la limita comunei Preutești cu comuna Dolhești, în vederea alimentării cu apă
potabilă a comunei Dolhești din resursele de apă potabilă ale municipiului Fălticeni.

Se aprobă: - 7 voturi ”pentru”
6 voturi ”abțineri”

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
cinci al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării avizului de principiu
pentru furnizarea apei potabile, din resursele municipiului Fălticeni, de la ACET Suceava, în
vederea finalizării proiectului ”Alimentare cu apă în sistem centralizat în comuna Dolhești,
județul Suceava” finanțat prin MDRAP FE – Programul Național de Dezvoltare Locală.

Discuții nu sunt. Se supune la vot Proiectul de hotărâre și se aprobă cu 7
voturi ”pentru” și 6 voturi ”abțineri”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
șase al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind primirea de către Primăria comunei Dolhești
cu titlu gratuit al autoturismului ”Dacia Logan” de la ANIF Moldova Nord, Unitatea de
Administrare Suceava și transmiterea către Școala Gimnazială ”Hatmanul Șendrea” Dolhești.

Discuții:



Dl. consilier Chirap Vasile menționează că acest logan este din anul 2006, are 12 ani.
Dânsul întreabă dacă se știe câți kilometri are mașina. La primărie mai sunt 2 mașini din timpul
vechilor primari. Pentru această mașină conturile cu întreținerea sunt foarte mari pentru că este
de 12 ani.

Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu amintește că la acest moment primăria are o
singură mașină, Dacia Logan SV 20 PRI. La școală este necesară o mașină pentru transportul
copiilor la școală, ținând cont că sunt și copii cu probleme care necesită transport.

Dl. consilier Corduneanu Cristian întreabă dacă mașina nu poate fi donată direct la școală.
Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu răspunde că nu se poate deoarece este donată

primăriei, iar noi o donăm școlii.
Discuții nu mai sunt la acest punct se supune la vot proiectul de hotărâre privind primirea

de către Primăria comunei Dolhești cu titlu gratuit al autoturismului ”Dacia Logan” de la ANIF
Moldova Nord, Unitatea de Administrare Suceava și transmiterea către Școala
Gimnazială ”Hatmanul Șendrea” Dolhești.

Discuții nu mai sunt. Se supune la vot Proiectul de hotărâre și se respinge cu 7
voturi ”pentru” și 6 voturi ”abțineri”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
șapte al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al
comunei Dolhești, județul Suceava a unei suprafețe de teren la locul numit ”La Moară”
Dolheștii Mari.

Discuții:
D-na. consilier, Ilie Maria menționează că moara este construită pe terenul școlii. Acest

teren este în evidențele școlii. Doamna a spus că a făcut adresă la primărie pentru ca școala să fie
pusă în posesie.

Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu precizează că a fost informat de la
compartimentul agricol că terenul nu figurează în inventar. Deasemeni, precizează că are
obligația, împreună cu consiliul local, să aducă lucrurile pe făgașul normal. În 1994 terenul apare
în evidență iar după anul 1994 nu mai apare.

Dl. consilier Chirap Neculai întreabă cine plătește impozitul, pe teren, pentru perioada
1994-2017.

Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu răspunde că pentru această perioadă nu plătește
nimeni.

Discuții nu mai sunt. Se supune la vot Proiectul de hotărâre și se aprobă cu 12
voturi ”pentru” și 1 vot ”abțineri” – dl consilier Corduneanu Toader-Cristian.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
opt al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii pe cheltuieli și scăderii din
patrimoniul comunei Dolhești a investițiilor sistate și care nu au posibilitatea continuării.

Discuții:
D-na. consilier, Ilie Maria dorește să se prezinte cheltuielile efectuate cu acest proiect.
Dl. primar Cristinel-Neculai Bărculescu i-a comunicat că le va prezenta într-o ședință

ulterioară.
Dl. consilier Darabă Cătălin-Gheorghe precizează că în mandatul dânsului de primar

proiectul era în același stadiu și tot la fel le-a lăsat la sfârșitul mandatului.
Discuții nu mai sunt. Se supune la vot Proiectul de hotărâre și se respinge cu 7

voturi ”pentru” și 6 vot ”abțineri”.
Dna secretar Rotaru Nina face precizarea că proiectul de hotărâre este respins întrucât

este vorba de patrimoniu care se aprobă cu 2/3 din numărul consilierilor în funcție.



Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
nouă al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind înființarea Grupului folcloric ”Datina”, al
comunei Dolhești, județul Suceava.

Discuții:
Dl. consilier Darabă Cătălin-Gheorghe crede că este un proiect bun însă, cu părere de rău,

considă că, s-au cam sistat activitățile culturale sub actualul îndrumător și ar fi de părere să fie un
alt îndrumător și mai multă implicare.

D-na. consilier, Ilie Maria spune că ar fi deacord cu înființarea acestui grup dar să fie cu
personalitate juridică.

Dl. consilier Chirap Neculai consideră că este un proiect bun, astfel vor fi implicați cât
mai mulți copii și tineri, ocupându-le astfel timpul cu folos.

Discuții nu mai sunt. Se supune la vot Proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13
voturi ”pentru”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
zece al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile
ianuarie, februarie și martie 2018.

Discuții :
La proiectul de hotărâre prezentat se face o altă propunere de către dl. Chirap Neculai ca

președinte de ședință, pe următoarele 3 luni să fie dl. consilier Liuțe Constantin. Se supune la
vot propunerea ca președinte de ședință să fie dl. Murariu Ioan și se respinge cu 6
voturi,,pentru” si 7,,împotriva”, se supune la vot propunerea ca președinte de ședință să fie ales
domnul consilier local Iliuțe Constantin.

Se supune la vot propunerea făcută și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”.
Proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pe următoarele trei

luni,respectiv: ianuarie,februarie și martie 2018 să fie dl. Iliuțe Constantin, se aprobă cu 13
voturi,,pentru”.

Președintele de ședință, domnul consilier Corduneanu Toader-Cristian, prezintă punctul
unsprezece al ordinii de zi: Prezentarea raportului de audit financiar nr. 5425 din 31.10.2017
și Decizia nr. 42 din 16.11.2017 a Curții de Conturi, Camera de Conturi Suceava.

Preșintele de ședință face mențiunea că raportul de audit a fost dat spre consultare celor 3
comisii, consilierii având posibilitatea studierii.

Întrucât un grup de consilieri s-au ridicat de la masa de lucru, lucrările ședinței s-au
încheiat.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, SECRETAR COMUNĂ,

CORDUNEANU Toader-Cristian - consilier local ROTARU Nina - jurist


